



DOMINIQUE STELLING
PURE STATE JOURNEYS

RIDING THE DRAGON IN BHUTAN

April 18-28
2026

RIDING THE DRAGON IN BHUTAN

11-Day All-Inclusive Program · April 18-28, 2026

Immerse yourself in your inner awakening in the **Land of the Thunder Dragon** and join Dominique Stelling, Life Coach and Meditation Teacher, on an extraordinary journey through Bhutan.

Experience the **powerful presence of the Himalayas** and their breathtaking landscapes as this journey supports your spiritual and subtle transformation, activating the energetic mastery within.

Unlike an ordinary tour, this program includes transmissions and **blessings from high spiritual masters and Rinpoches**, as well as immersive prayer and meditation sessions with monks and nuns.

Each day is dedicated to one of the **eight keycodes of the Dragon Wheel** – a path to inner harmony, empowerment, and deep bliss.

Thoughtfully designed by Dominique in collaboration with the team of BLZ Bhutan Lhayi Zeydhan Tours, this inspiring journey leads you to the **sacred sites of Paro, Thimphu, Punakha, and the legendary Tiger's Nest**.

The program is complemented by daily group work, reflection, and healing sharing circles, allowing the experiences of each day to deepen and integrate.

Only 10 places are available for this unique pilgrimage – please contact me for details reservation:

info@dominiquesteller.com



RIDING THE DRAGON IN BHUTAN

11-Tage All-Inclusive-Programm · 18-28. April 2026

Tauche ein in dein inneres Erwachen im **Land des Donnerdrachen** und begleite Dominique Stelling, Life Coach und Meditationslehrerin, auf eine außergewöhnliche Reise nach Bhutan.

Erfahre die **kraftvolle Präsenz des Himalaya** und seine atemberaubenden Landschaften. Diese Reise unterstützt deine spirituelle und feinstoffliche Transformation zur energetischen Aktivierung der inneren Meisterschaft.

Anders als eine gewöhnliche Rundreise beinhaltet dieses Programm Übertragungen und **Segnungen von hohen spirituellen Meistern und Rinpoches**, sowie

vertiefende Gebets- und Meditationssitzungen mit Mönchen und Nonnen.

Jeder Tag ist einem der **acht Schlüsselcodes des Dragon Wheel** gewidmet – einem Weg zu innerer Harmonie, kraftvoller Selbstermächtigung und tiefer Glückseligkeit.

Achtsam von Dominique gemeinsam mit dem Team von BLZ Bhutan Lhayi Zeydhan Tours gestaltet, entfaltet sich eine inspirierende Reise zu den **heiligen Orten von Paro, Thimphu, Punakha und zum legendären Tiger's Nest**.

Ergänzt wird das Programm durch tägliche Gruppenarbeiten, gemeinsames Reflektieren und heilsame Austauschrunden, die die Erfahrungen des Tages vertiefen und integrieren.

Es stehen nur 10 Plätze für diese einzigartige Pilgerreise zur Verfügung – bitte kontaktiere mich für Details und Reservation:

info@dominquestelling.com



DOMINIQUE STELLING.COM

